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 P R O T O K Ó Ł Nr 51/2018 

z posiedzenia Komisji PRAWORZĄDNOŚCI I BEZPIECZEŃSTWA 

Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach 

w dniu 22 maja 2018 r. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności: 

• Tadeusz STASIAK – Przewodniczący Komisji, 

• Józef SIENICKI – Wiceprzewodniczący Komisji, 

• Piotr GŁADKI – Członek Komisji, 

• Tomasz NAWRAT – Członek Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli również: 

• Janina NAMYSLO – Skarbnik Miasta, 

• Wojciech ŻMUDZIŃSKI – Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, 

• Krzysztof WACHOWIAK – Prezes OSP Tarnowskie Góry,  

• Gabriel WYPICH – Wiceprezes Naczelnika OSP Repty Śląskie, 

• Bogusław ZYZIK – Naczelnik OSP Pniowiec.  

 

Posiedzenie Komisji PRAWORZĄDNOŚCI I BEZPIECZEŃSTWA rozpoczął Przewodniczący 

Komisji – Tadeusz STASIAK, który przywitał zebranych gości oraz przedstawił tematykę 

posiedzenia: 

1.  Zapoznanie się z przebiegiem działalności Ochotniczych Straży Pożarnych 

w Tarnowskich Górach.  

2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Tarnowskie 

Góry absolutorium za 2017 rok. 

 

 

Ad. 1 

Przybyli na posiedzenie Komisji przedstawiciele OSP kolejno, szczegółowo informowali 

o działalności swoich jednostek; o zmianach jakie w nich zaszły oraz o ich potrzebach. 

 

Prezes OSP Tarnowskie Góry – Krzysztof WACHOWIAK, poinformował: 

• iż w skład jednostki wchodzi 52 członków;  

• o wydarzeniach w jakich brano udział i które współorganizowano; 

• o zakupach, których dokonano /zakup torby medycznej, szyny, noszy, 6 kompletów 

ubrań, kasków/ oraz o oczekiwaniach na defibrylator i agregat prądotwórczy;  
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• o dokonanej rejestracji i przeglądach 6 motorów,  

• o utworzonej możliwości prowadzenia działań poszukiwawczych. 

Pan Krzysztof WACHOWIAK podziękował za wsparcie finansowe Urzędu Miejskiego, 

zgłaszając tym samym prośby o dokonanie: 

• zakupu kolejnych 3 kompletów opon do pozostałych motorów, kurtek motocyklowych 

lub kombinezonów, beli świetlnej oraz modulatora sygnałowego do posiadanego 

samochodu; 

• wymiany napędów do motorów. 

 

Naczelnik OSP Pniowiec – Bogusław ZYZIK, poinformował:  

• o wydarzeniach w jakich brano udział; 

• o remoncie elektryki w Strażnicy;  

• o planach zakupu 4 aparatów powietrznych i czynionych staraniach zakupu kolejnych 

dwóch aparatów; 

• o planach adaptacji przyczepy. 

Następnie Pan Bogusław ZYZIK zwrócił się z prośbą o: 

• skierowanie druhów na kurs, umożliwiający obsługę sprzętu;   

• zakup lekkiego samochodu pożarniczo – gaśniczego; 

• rozbudowę garaży.  

 

Wypich GABRIEL – Wiceprezes Naczelnika OSP Repty, poinformował,  

• iż obecnie w skład jednostki wchodzi 55 czynnych członków; 

• o wydarzeniach w jakich brano udział i wydarzeniach, które współorganizowano; 

o ilości przeprowadzonych akcji ratowniczych, zbiórek szkoleniowych;  

• o osiągnięciach w zawodach, w których brano udział. 

Dziękując za wsparcie finansowe, Pan Gabriel WYPICH zwrócił się jednocześnie z prośbą                     

o modernizację alarmu w nowo wybudowanym garażu oraz o naprawę dachu i rynien. 

 

Odnosząc się do powyższych głosów, Przewodniczący Komisji – Tadeusz STASIAK 

poprosił o wskazanie szacowanej wartości wymienionych potrzeb oraz zwracając się tym 

samym do Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego pytał, które z tych zadań możliwe 

są do wykonania i w jakim czasie? 

 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego – Wojciech ŻMUDZIŃSKI, wyraził 

szacunek do działalności wolontariackiej strażaków ochotników, bez pomocy których, 

Państwowa Straż Pożarna nie byłaby w stanie zrealizować funkcji ochrony przeciwpożarowej. 
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Naczelnik wyjaśnił, iż ochrona przeciwpożarowa OSP bez udziału budżetu samorządu 

terytorialnego - nie byłaby możliwa. Wszystkie inne środki, które ochotnicze Straże Pożarne 

pozyskują z zewnątrz są środkami, których wysokość nie wpływa na możliwości gotowości 

bojowej jednostek OSP. W ubiegłym roku Urząd Miejski przeznaczył na gotowość bojową OSP 

kwotę 439.142,49 zł. Kwota dotacji natomiast mogła wynosić maksymalnie około 50 tys. 

złotych. Czy są możliwości zrealizowania przedstawionych wniosków? W większości – jak 

wyjaśnił Pan Naczelnik – tak. Jedynie zakup większego samochodu stanowi problem. 

Naczelnik Wydziału wyjaśnił, iż najważniejszym jest zabezpieczenie samych ratowników i 

zapewnienie im takiego wyposażenia, by ich działania pożarnicze były bezpieczne. Zakup 

samochodu natomiast, nie jest tylko jednorazowym wydatkiem, ale wiąże się z późniejszym 

zabezpieczeniem środków na jego utrzymanie.  

 

Prezes OSP Tarnowskie Góry – Krzysztof WACHOWIAK dodał, iż jednostka podejmuje 

działania zmierzające do stworzenia możliwości brania czynnego udziału w akcjach, co jednak 

bez pomocy finansowej ze strony Urzędu Miejskiego jest niemożliwe.   

 

Naczelnik OSP Pniowiec – Bogusław ZYZIK wyjaśnił, iż zakłada się, że koszt zakupu 

samochodu ratowniczo – gaśniczego wiązał się będzie z kwotą około 500 tysięcy złotych,                      

z czego o 250 tysięcy złotych wnioskuje się do Urzędu Miejskiego. Pan Bogusław ZYZIK 

zaprosił jednocześnie obecnych na posiedzeniu Komisji na 90 - lecie istnienia jednostki w dniu 

14 lipca br.  

 

Dziękując za udział Przedstawicieli OSP w posiedzeniu Komisji, Przewodniczący Komisji – 

Tadeusz STASIAK zapewnił, iż zgłoszone przez nich wnioski znajdą wyraz we wnioskach 

Komisji do przyszłorocznego budżetu miasta.   

 

Na tym zakończono tą części posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 2  

Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Tarnowskie Góry 

absolutorium za 2017 rok, przedstawiła Skarbnik Miasta – Janina NAMYSŁO.  

 

Po zakończeniu krótkiej dyskusji, w której udział zabrał Przewodniczący Komisji, a w trakcie 

której nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały, przystąpiono do procedury 

głosowania.  
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Głosowanie: 4 radnych "za", 0 radnych "przeciw", 1 radny "wstrzymał się od głosu". 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

Sporządzono: 24.05.2018 r. 
Protokołowała: 
Joanna Jabłońska – Kacy 

 

      podpisano 22.06.2018 r. 

      Przewodniczący Komisji 

      PRAWORZĄDNOŚCI I BEZPIECZEŃSTWA 

 

      /-/ Tadeusz STASIAK 


